
 سعيد احمديان
    گزارش

  ليست بلندبالايي از اسامي فوتبالي هايي که 
بايد پول و سکه گرفته شده از هدايتي را پس 
بدهند، در اختيار قوه قضائيه و فدراس�يون 

فوتبال قرار گرفته است. 
اگر ي��ک روز پاداش يک ميلي��ون دلاري وزارت 
ورزش در روزهاي س��خت اقتصادي کش��ور به 
ملي پوش��ان فوتبال در جريان ج��ام ملت هاي 
آسيا خيلي ها را شگفت زده و عصباني کرد، حالا 
با برگزاري جلس��ه اول دادگاه حسين هدايتي، 
پاي فوتبال ب��ه دادگاه متهمان اخ��ال در نظام 
اقتصادي کشور باز شده و گفته مي شود خيلي ها   
از عابربانک پرسپوليسي ها پول گرفته اند. کسانی 
که حالا  پايشان گير است و بايد پول ها و سکه ها 
را پس بدهند، به خصوص که از دادستاني گرفته 
تا فدراسيون فوتبال با تشکيل پرونده اين روزها 
جدي پيگير کرم بخش��ي هاي هدايتي از جيب 

مردم براي اهالي فوتبال هستند.
   پول پاشي و سکه پاشي از جيب مردم

حس��ين هدايتي که در دهه 80 با ريخت و پاش 
در اس��تيل آذين و ج��ذب بازيکنان پا به س��ن 
گذشته پرس��پوليس براي خودش نامي دست 
و پا کرد، در يک دهه گذش��ته به طرق مختلف 
اقدام به پول پاشي گس��ترده و ميلياردي در بين 
فوتبالي ها کرده، پول هايي که حالا مشخص شده، 
نه از سرمايه شخصي اش، بلکه از جيب مردم بوده، 
مانند بدهي هزار و 500 ميلياردي اش به بانک ها و 
دريافت 600 ميليارد از بانک سرمايه که متعلق به 

صندوق ذخيره فرهنگيان است.
با توج��ه ب��ه عاق��ه هدايتي ب��ه رن��گ قرمز، 
پرسپوليسي ها بيش��ترين دريافتي را از هدايتي 
در سال هاي اخير داشته اند و اين متهم اقتصادي 
آذر ماه سال گذشته پس از شکرآب شدن رابطه اش 
با علي اکبر طاهري، مديرعامل وقت پرسپوليس 
روي آنتن برنامه ن��ود از کمک 19 ميلياردي اش 
به پرسپوليس، آن هم تنها در يک بازه زماني 20 
ماهه پرده برداش��ت. مبلغي که تنها يک فقره از 
حاتم بخش��ي هاي اين متهم به فوتبالي هاست و 
صحبت هاي او درباره اين بذل و بخشش در برنامه 

نود بسيار قابل تأمل است. 
هدايتی در اين برنامه خط��اب به طاهري گفته 
بود: »در 31 ارديبهشت 95 ما با برانکو بوديم. اين 
دوستان گفتند پنج، شش بازيکن می خواهند که 
برای قهرمانی همه آنها را گرفتيم. من 230 هزار 

دلار برای اوکراينی ها دادم، ب��رای وحيد اميری 
700 ميلي��ون از من گرفتيد. ب��رای جذب کاوه 
رضايی گفتند که اگر تا شنبه به ما پول ندهيد، روز 
شنبه به استقال می رود. خيلی سريع 200 هزار 
يورو به باشگاه پول داديم تا او به استقال نرود، اما 

اين اتفاق افتاد.«
يکي ديگر از شگردهاي هدايتي، پرداخت پاداش 
سکه به بازيکنان پرسپوليس بود، به طوري که در 
يک فقره در سال 95، اين متهم اقتصادي پس از 
برد قرمزها، 400 سکه به بازيکنان اين تيم پاداش 
مي دهد. هدايتي در اين باره گفته است: »در مورد 
ماجرای سکه ها، قبل از آن در دربی که پرسپوليس 

4 بر 2 پيروز ش��د، من قبل بازی به بچه های تيم 
گفتم اگر بتوانيد آن ش��ش تايی ها را تکرار کنيد، 
نفری يک BMW به ش��ما می دهم، اما اگر فقط 
پيروز ش��ديد، نفری 10 س��که پاداش پيش من 
داريد. س��که ها را به آقای طاهری دادم و گفتم تا 
عرق بچه ها خشک نشده در رختکن اين سکه ها را 
توزيع کند.« عاوه بر اين هدايتي در ديدارهايي که 
با بازيکنان و پيشکسوتان پرسپوليس به بهانه هاي 
مختلف در سال هاي اخير داش��ت،  به آنها سکه 

هديه مي داد.
   خيريت يک ميلياردي

يکي از جنجالي ترين کرم بخش��ي هاي هدايتي، 

پرداخت يک ميليارد به مهدي طارمي براي فسخ 
قرارداد اين بازيکن با تيم ريزه اس��پور و بازگشت 
شماره 9 قرمزها به پرس��پوليس بود. مبلغي که 
سبب شده طارمي هم يکي از کساني باشد که بايد 
يک ميليارد را برگرداند. هدايتي درباره چگونگي 
کمکش به طارمي اينطور توضيح داده است: »او 
با من تماس گرفت و گفت بايد برای بازگشت از 
ترکيه 500 ميليون پرداخت کنم که من هم در 
پاسخ گفتم شما آن مبلغ را پرداخت کنيد و بعد 
از بازگش��ت، من آن پول را می پردازم که بعد از 
بازگشت، مهدی گفت که يک ميليارد پرداخت 
کرده اس��ت و من هم اعتماد کردم و آن مبلغ را 

به او دادم.«
   پاي کي روش هم گير است؟

فدراس��يون فوتبال، کارلوس کي روش و بازيکنان 
تيم ملي هم از جمله افرادي هستند که در سال هاي 
گذشته از کرم بخشي هاي حسين هدايتي از جيب 
مردم بهره برده اند. بهار امسال پس از صحبت هاي 
تند ک��ي روش عليه هدايتي، اي��ن متهم اقتصادي 
بخش هايي از پول هايي را که به تيم ملي پرداخت 
کرده بود، افش��ا کرد تا عمق فاجعه بذل و بخشش 
هدايتي از پول مردم بيش��تر از هميش��ه مشخص 

شود.
 در بخش هاي��ي از بياني��ه هدايت��ي خط��اب به 
کي روش آمده بود: »فرام��وش کرديد که به من 
گفتيد آقا پاداش تي��م  ملی را هن��وز نداده اند و 
من با يک فقره چ��ک پاداش تيم  مل��ی را برای 
شما صادر و همان شب تقديم تان کردم. گفتيد 
هفت ماه است که حقوق نگرفته ام و من برای بار 
دوم هفت ماه حقوق عقب افتاده تان را پرداختم. 
فراموش کرديد که گفتيد من لباس ندارم و اين 
امکاناتی که به ما می دهند، خيلی ضعيف اس��ت 
و اين لباس برنددار نيست. گفتم چه برندی نياز 
داريد؛ آديداس، نايکی يا... گفتيد آديداس! آنجا 
از ساکت خواهش کردم تا بهترين لباس آديداس 
را برای ش��ما فراهم کند و وجه آن را نيز تأمين 
کردم تا لباس ها سريعاً به دستتان برسد. گفتيد 
کره برای هر برد 15 هزار دلار به بازيکنان هديه 
می دهد. در حضور آقايان تاج، س��اکت، پيروانی 
و مترجم ت��ان، گفتم آقای تاج چق��در می توانيد 
تأمين کنيد که گفت 2 هزار و 500 دلار. گفتم 5 
هزار دلار آن را من نفری می دهم که می شود 7 

هزار و 500 دلار.«

12 میلیارد فوتبال زمان جنگ نبود؟!
در روزهايی که خبر دريافت  پاداش های ميليونی برخی مسئولان باعث 
ايجاد سروصدا و حاشيه شده است، شنيدن اظهارات معاون وزير ورزش 
در موکول کردن پرداخت پاداش ورزش��کاران به بعد از زمان آنچه او 

جنگ اقتصادی می نامد، بسيار دردآور بود.
داورزنی، درست در راهی گام گذاشت که رئيس چند هفته قبل رفته 
بود. به هر حال معاون نبايد چيزی از وزير کم داشته باشد. سلطانی فر 
گفته بود ورزشکاران بايد شرايط اقتصادی را درک کنند و حالا داورزنی 
می گويد در شرايط جنگی بسر می بريم و ورزشکاران بايد صبر کنند تا 

از اين بحران خارج شويم و پاداش هايشان را پرداخت کنيم.
آن روز سلطانی فر مورد هجمه  ريز و درشت ورزش قرار گرفت و امروز 
داورزنی هم کمتر از او مورد هجوم قرار نمی گيرد. هجومی به حق که 
حاصل تبعيض های وزارت ورزش بين رش��ته ها و مديران بالادس��تی 
و ورزشکاران اس��ت. داورزنی ديروز در حالی حرف از جنگ اقتصادی 
زد و سعی کرد س��نگ مردم و مشکاتشان را به س��ينه بزند که شنبه 
همين هفته خبر ريخت و پاش مس��ئولان فوتس��ال و دريافت پاداش 
10 ميليونی )که البته آنچه رس��انه ای ش��ده، اين را می گويد و حتماً 
آقايان سيری ناپذير به 10 ميليون ناقابل راضی نمی شوند( تمام نگاه ها 
را متوجه فوتسالی کرده که ملی پوشان زن و مردش هنوز پاداش های 

خود برای افتخارآفرينی هايشان را دريافت نکرده اند.
سؤالی که بايد از داورزنی پرسيد، اين است که اولاً تعريف شما از جنگ 
اقتصادی چيست و ثانياً آيا از ديد شما اين جنگ فقط شامل حال مردم 
و ورزشکاران مدال آور می ش��ود؟ آيا آن روز که 12 ميليارد در چمدان 
گذاشتيد و به امارات رفتيد تا بابت چند پيروزی بی اثر و نه چندان مهم 
تيم ملی به فوتبالی ها عزيزدردان��ه وزارت ورزش پاداش بدهيد، مردم 
درگير اين جنگ بزرگ نبودند؟ آيا مديران فوتبال اينقدر گرسنه اند که 

بايد پيش از پايان اين جنگ پاداش بگيرند؟
وزارت ورزش به عنوان متولی اول و آخر ورزش کش��ور اين روزها علناً 
تبعيض را به نمايش می گذارد. همه می دانيم که کشور درگير يک جنگ  
تمام عيار اقتصادی است. هم مردم کوچه و بازار اين را درک می کنند و 
هم ورزشکارانی که به اين برخوردها عادت دارند. هم مردم شرايط کشور 
را خوب درک می کنند و هم ورزشکارانی که از دل مردم بيرون آمده اند و 

در ميان همين مردم زندگی می کنند.
حرف اصلی اما اين است که نه وزير ورزش و نه معاون او و نه تمام مديران 
ورزشی کشور که در اين روزهای پايان سال منتظر دريافت پاداش های 
چندده ميليونی شان هس��تند، وضعيت را درک نمی کنند. آنها نه درد 
مردم را می فهمند و نه مشکات ورزشکاران را، چراکه تمام اين شعارها 
برای پرداخت نکردن حق ورزشکاران و ناديده گرفتن وضعيت سخت 
مردم اس��ت. داورزنی از جنگ حرف می زند، اما جنگی که خود و بقيه 
هم ترازهايش��ان فقط از بالا به آن ن��گاه می کنند، چون خيالش��ان از 
پرداخت پاداش به موقع راحت است  و اين جنگ اقتصادی بنا نيست 
کوچک ترين فش��اری به آنها بياورد. ديروز س��لطانی فر گفت که بايد 
ورزشکاران شرايط را درک کنند و خودش و بقيه را مستثنا کرد. امروز 
داورزنی از جنگ می گويد و از فشاری که روی مردم است، در حالی که 

خودش هيچ درکی از اين فشار ندارد.
آقايان اين روزها راحت شعار می دهند و به اسم اين شعارها و حرف های 
دهان پرکن ميان ورزشکاران تبعيض قائل می شوند و به صورت علنی 
حق خوری می کنند. حرف اينجاست؛ مردم اين سرزمين و ورزشکارانش 
به اين فش��ارها عادت دارند و ثابت کرده اند که از پس اين س��ختی ها 
س��ربلند بيرون خواهند آمد، اما در اين ميان دي��دن وقاحت عده ای 
فرصت طلب که خيلی راحت به بيت المال و جيب مردم دس��ت درازی 
می کنند و دم از مردم داری می زنند، از تحمل فشار جنگ اقتصادی برای 

مردم و ورزشکارانشان بسيار سخت  تر است. 

فريدون حسن 

پول کثیف را قورت نده!
نگاهي به  فهرست فوتبالي هايي که بايد پول گرفته شده از هدايتي را به قوه قضائيه پس بدهند

استارت دور جديد ليگ قهرمانان آسيا
پذیرایی ذوبی های اصفهان از الزورای  عراق

فصل جديد رقابت ه�ای ليگ قهرمانان آس�يا در حال�ی از امروز با 
برگ�زاری دو ديدار گ�روه A اين مس�ابقات اس�تارت می خورد که 
ع�اوه بر مص�اف الوص�ل ام�ارات و النص�ر عربس�تان، ذوب آهن 
ني�ز نخس�تين نماين�ده اي�ران اس�ت ک�ه ب�ه مي�دان م�ی رود.

ذوبی های اصفهان که با پشت سر گذاشتن نماينده های هند و قطر مجوز 
حضور در اين دوره از رقابت های ليگ قهرمانان آسيا را به دست آوردند، 
ساعت 19 امروز در نخس��تين گام در فولادشهر اصفهان از الزورای عراق 
پذيرايی می کنند. شاگردان منصوريان که به رغم رقابت های ليگ در پلی آف 
ليگ قهرمانان بازی های خوبی را ارائه دادند و نتايج قابل قبولی کسب کردند، 
اميدوارند اين رقابت ها را با کسب يک پيروزی خانگی، مقتدرانه آغاز کنند و 

ناکامی های اخير خود در ليگ را به دست فراموشی بسپارند.

شهرداري ورامین و سایپا در یک قدمي فینال
 در پايان ديدارهای دور رفت مرحله نيمه نهايی ليگ برتر واليبال، تيم های 
شهرداری ورامين و سايپا با شکست رقبايشان در يک قدمی فينال قرار 
گرفتند. شهرداری ورامين در خانه برابر پيام مشهد با نتيجه 3 بر يک به 
برتری رسيد و در آستانه صعود به فينال قرار گرفت. تيم سايپای تهران هم 
موفق شد در سالن پيامبر اعظم آمل برابر ميزبانش کاله با نتيجه 3 بر يک 
به پيروزی برسد تا برای صعود به فينال کار راحتی در تهران داشته باشد. 

ديدارهای دوم اين مرحله چهار شنبه 15 اسفند برگزار می شود. 

گويا ق�راری برای          بازتاب 
تجليل از قهرمانان 
مدال آور و پرداخت پاداش های آنها نيست. بعد 
از دست دست کردن های فراوان و تغيير تبصره ها 
و ماده ها برای از سروته زدن پاداش مدال آوران و 
قهرمانانی که در عرصه های مختلف پرچم کشور 
را با افتخار به اهت�زاز درآوردند، آقايان حالا به 
طور کاماً شفاف و واضح آب پاکی را روی دست 
ورزشکاران ريخته اند که انتظاری برای دريافت 

پاداش ها نداشته باشند! 
ژاله فرامرزيان، معاون توسعه منابع وزارت ورزش 
صراحت��اً می گويد که س��که از آيي��ن تجليل از 
ورزشکاران حذف شده است. قانونی که حالا بعد 
از يک سال و در آستانه س��ال 98، گفته می شود 
که قهرمانان و مدال آوران س��ال 97 را هم شامل 
می ش��ود. قهرمانان و مدال آورانی که ماه هاس��ت 
چشم انتظار برآورده شدن وعده  وعيدهای مسئولان 
و عملی شدن قول های آنها در خصوص پاداش ها 
هستند، اما حالا به آنها گفته می شود که قرار نيست 

پاداش هايی که قولش داده شده بود، طبق آيين نامه 
پرداخت شود!

حرف های فرامرزيان در خصوص تغييرات ايجاد 
شده در زمينه تجليل از قهرمانان و حذف سکه 
از اين مقوله هنوز هضم نش��ده بود که داورزنی، 
معاون وزير ورزش ط��ی اظهارنظری به مراتب 

جالب تر از صحبت های فرامرزيان، مس��ائلی را 
مطرح می کن��د که تداعی کنن��ده ضرب المثل 

وعده سرخرمن است!
معاون وزي��ر ورزش و جوانان بعد از گذش��ت 
ماه ها از بدقولی ها در خصوص پرداخت پاداش 
ورزشکاران و قهرمانان می گويد که پاداش ها بعد 

از جنگ اقتصادی پرداخت خواهد شد: »امروزه 
فشار اقتصادی روی دوش مردم است و منابع 
مالی کشور نياز به زمان دارد که تأمين شود. در 
شرايط جنگی بسر می بريم و صبر می کنيم تا 
از اين بحران بگذريم تا به وعده ها عمل کنيم.« 
تنها برداشتی که می توان از صحبت های عجيب 
داورزنی کرد، اين است که معاون وزير فراموش 
کرده که ورزشکاران در همين دورانی که او از 
آن تحت عنوان جنگ اقتص��ادی ياد می کند 
برای کش��ور  افتخارآفرينی کرده اند و درست 
در همين اوضاع نابس��امانی که امثال داورزنی 
دستاويز عملی نکردن وعده های شان کرده اند، 
به دريافت پاداش ها برای امرار معاش نياز دارند 
و به گفته قديمی ها قبای بع��د از عيد ديگر به 
درد گل منار می خ��ورد، آن ه��م قبايی که با 
صحبت های معاون توسعه منابع وزارت روشن 
است که چنان از سروته آن زده اند که بی شک 
بعد از جنگ هم چيزی دس��ت ورزشکاران را 

نخواهد گرفت! 

اظهارات عجيب معاونان وزارت ورزش درباره پرداخت پاداش قهرمانان

وعده سرخرمن  به مدال آوران

8849843213سرويس ورزشي | روزنامه جوان |  شماره 5605دو شنبه 13 اسفند 1397 | 26 جمادي الثاني 1440 |

چالش تمام نشدنی امیدها با باشگاه ها
اميدهای فوتبال ايران در حالی خود را برای حضور در مسابقات انتخابی 
المپيک 2020 آماده می کنند که بابت داشتن تمام بازيکنان با مشکل 
روبه رو هستند. تيم کرانچار حالا با ش��روع رقابت های ليگ قهرمانان 
آسيا با مشکل تازه ای روبه رو شده و آن بازيکنان اميد نمايندگان فوتبال 
کشورمان در اين مسابقات هستند. باش��گاه ها قبل از اين هم بابت در 
اختيار گذاش��تن بازيکنانش��ان به اردوی تيم اميد خساست به خرج 
می د  ادند و حالا اين روند بدتر هم شده تا فرياد اعتراض مسئولان تيم 
اميد بلند شود. با اين اوصاف، با همکاری نکردن باشگاه ها با تيم اميد بايد 
منتظر ماند و ديد نتيجه سه ديدار دهه اول فروردين  اميدها چه خواهد 

شد، آيا اين نتايج ايران را بعد از 46 سال المپيکی می کند يا نه.

تکواندو برای موفقیت به حمایت نیاز دارد
حمايت همه جانبه 
از تيم ملی تکواندو 
همچنان اصلی ترين دغدغه فريبرز عسگری 
است. س��رمربی تيم ملی تکواندوی ايران در 

روزهايی که با تمام وج��ود در حال 
آماده سازی فنی و روانی شاگردانش 
برای حضور در مسابقات پيش رو از 
جمله قهرمانی جهان اس��ت، مثل 
هميشه تأکيد می کند که اين رشته 

المپيکی ب��رای موفقيت نياز 
به حماي��ت و تدارکات 

دارد: »بازيکن��ان با 
روحيه يک س��رباز 
ب��ه اردو می آيند. 
يعن��ی ب��ا دهان 
بس��ته و ب��دون 
اينکه ذهن خود 
را درگير مسائل 

ديگر کنن��د، فقط 
تمري��ن می کنند، اما 

موفقي��ت يک علم اس��ت 
و برای رس��يدن به نتايج 
عال��ی بايد تمام ش��رايط 
مهي��ا باش��د، چراک��ه 

بازيکنان در يک جدال نابرابر به مصاف رقبای 
خودش��ان می روند. به همين دلي��ل انتظار 
داريم مسئولان عالی رتبه ورزش از اين رشته 
المپيکی حمايت کنند، چراکه به طور حتم 
حضور در رقابت های متع��دد به لحاظ 
روانی و فن��ی تأثيرات مثبت��ی دارد. 
اردنی ها قبل از اينکه به کيش بيايند 
و در رقابت های ايران حضور داش��ته 
باش��ند، مس��ابقات فجيره را داشتند 
و پس از آن به مس��ابقات آنتاليا و 
سپس مصر رفتند و پس از 
آن هم به ايران آمدند. 
اين نش��ان می دهد 
برگ��زاری  ک��ه 
مسابقات متعدد تا 
چه اندازه می تواند 
در موفقيت تيم ها 
داش��ته  نق��ش 
باش��د.«با توج��ه به 
صحبت های سرمربی 
تيم مل��ی تکوان��دو، حالا 
نوبت حمايت مس��ئولان 
است تا جاده موفقيت اين 

رشته رزمی   هموار شود.

پایان کار کشتي ایران در دانکلوف با 2 طلا و یک برنز 
تي�م چه�ار نفره          کشتی
کشتي آزاد ايران 
در جام دانکلوف با کسب دو مدال طا و يک برنز 
ب�ه کار خ�ود در اي�ن مس�ابقات پاي�ان داد.

تورنمنت بين المللی کش��تی دانکلوف بلغارستان 
در حالی ديروز به پايان رس��يد که تيم کش��تی آزاد 
کشورمان با چهار کشتی گير در  اين رقابت ها حضور 
پيدا کرد. حضور چهره های سرشناس کشتی جهان 
در اين تورنمنت و س��طح بالای آن می توانست يک 
محک جدی برای شاگردان غامرضا محمدی باشد. 
در پايان اين مسابقات حسن يزداني در 86 کيلوگرم و 
پرويز هادي در 125 کيلو گرم دو نشان طا به دست 

آوردند و  رضا يزداني، کشتي گير 97 کيلوي کشورمان 
هم بعد از يک س��ال و نيم دوري از ميادين موفق به 
کسب مدال برنز شد تا تيم  چهار نفره کشتی ايران با  
سه  مدال به ايران برگردد. مصطفی حسين خانی ديگر 
نماينده ايران در اين رقابت ها بود که به عنوانی بهتر از 
پنجمی در وزن 74 کيلوگرم نرسيد.  عصر ديروز ابتدا 
حسن يزداني در يک کشتي طوفاني حريف باروسي 
را 16 بر 5 شکست داد و قهرمان شد. پرويز هادي هم 
با برتري 6 بر4 مقابل کشتي گير اوکرايني مدال طا 
را از آن خود کرد، اما رضا يزداني در بازگشت به تشک 
کشتي موفق ش��د يک مدال برنز ارزشمند به دست 

آورد و آمادگي خود را نشان دهد.

سولاری باید اخراج شود؟
 جايگاه سانتياگو س��ولاری يک بار ديگر به 

جو  رايت

Yahoo Sports

 
خطر افتاده است. باخت ماه گذشته به خيرونا 
شوک بزرگی برای رئال محسوب  می شد، 
چراکه اختاف امتيازی با صدر جدول بيشتر 
شد، اما شکس��ت در   ال کاسيکوی شنبه 
ش��وک اصلی بود که خيلی ها انتظارش را 
می کشيدند. البته برگزاری دو ال کاسيکو، 
آن هم به فاصله س��ه روز کار رئالی ها را به 
شدت سخت کرده بود؛ تحقير در جام حذفی 
برای مادريدی ها کافی بود، ولی آنها مجبور 
بودند طبق برنامه بازی برگشت با بارسا را نيز در کمترين زمان ممکن برگزار 
کنند. در حالی که باخت دوباره به بارسا اوضاع را وخيم تر کرده، بحث برکناری 
سولاری محتمل ترين گزينه ای است که به ذهن می رسد. سرنوشتی که پيش 
از اين دامن لوپتگ��ی را هم گرفت. فلورنتينو پرز چه خوش��ش بيايد و چه 
خوشش نيايد، بايد بپذيرد که بازيکنان کهکشانی به يک تحول اساسی نياز 
دارند، نه کادر فنی. کمبود ستاره ای چون کريس رونالدو کاماً در اين تيم 
احساس می شود، بازيکنی که نقش مهمی در موفقيت های رئال داشت. پس 
از ناکامی در کوپا دل ری، حالا رؤيای چهارمين قهرمانی متوالی در اروپا بسيار 
دست نيافتنی به نظر می رس��د. از طرفی با در نظر گرفتن شرايط فعلی و از 
دست دادن سه امتياز ديگر، قهرمانی در لاليگا هم دورتر از قبل شده است. از 
زمانی که سولاری هدايت تيم را به دست گرفته، نتايج رئال تغييرات اساسی 
داش��ته، ولی او نيز در مقابل کاتالان ها راه به جايی نبرد تا قوهای س��فيد 
دست هايشان را در برابر رقيب سنتی به نشانه تسليم بالا بياورند. همين دو 
باخت در ال کاسيکو می تواند طومار هر مربی را در رئال بپيچد. ضمن اينکه 
باشگاه بايد پاسخ انتقاد هواداران را نيز بدهد. کوپا دل ری از دست رفته، فاصله 
تا صدر جدول لاليگا هر هفته رو به افزايش است و فتح اروپا نيز قطعاً به اين 
سادگی ها نخواهد بود. با اين حساب مادريدی ها برای نگه داشتن سولاری 
نيازی به بهانه ندارند، مگر اينکه مديران باشگاه همچنان به سولاری فرصت 

دهند تا برای فصل آينده برنامه هايش را پياده کند!

خشم هواداران رئال بعد از دومين باخت متوالی
 در ال کاسيکو

آقای خاص زودتر  بازگرد
بارس�لونا ب�ا تحمي�ل دومي�ن شکس�ت متوال�ی ب�ه رقي�ب 
س�نتی اش تکلي�ف رئال مادري�د را يکس�ره ک�رد تا ه�واداران 
بزنن�د. فري�اد  را  »موريني�و«  ن�ام  يکص�دا  کهکش�انی 

 پيروزی يک بر صف��ر آبی و اناری ها در برنابئو فصل رؤياي��ی تيم والورده را 
تکميل کرد و حالا بارسا با قدرت و اطمينان بيشتری به استقبال حريفان 
بعدی می رود. آژير قرمز در پايتخت به صدا درآمده و به نظر می رسد، سولاری 

در يک قدمی اخراج قرار داشته باشد. 
    رکورد جديد

بارسلونا عاوه بر اينکه دو ال کاسيکوی متوالی را در عرض سه روز برده، 
يک رکورد جديد به ثبت رسانده است. تا قبل از بازی شنبه شب هر يک از 
دو تيم 95 بازی را به سود خود خاتمه داده بودند، اما حالا پس از 87 سال 
تعداد بردهای آبی و اناری ها در ال کاسيکو از رئال بالاتر رفته و اين رکورد 
برای کاتالان ها اهميت زيادی دارد. ارنستو والورده از اين پيروزی تاريخی به 
شدت خوشحال بود و از همه بازيکنانش رضايت کامل داشت، حتی ليونل 
مسی: »پيروزی در برنابئو بسيار پيچيده است. تصور کنيد دو پيروزی چقدر 
عجيب است. آنها به دروازه ما حمله و تاش کردند تا به ما ضربه بزنند، اما 
ما وقتی صاحب توپ بوديم، موقعيت های خطرناکی ايجاد کرديم. ديدار 
دشواری بود، اما ما راضی هستيم. در ديدار روز چهارشنبه، ما در نيمه اول 
خوب نبوديم و در اين ديدار   مصمم شديم تا بيشتر کنترل بازی را در اختيار 
داشته باشيم. بعد از گل، اين فرصت را داشتيم که کار آنها را تمام کنيم. در 
دفاع ما خيلی خوب کار کرديم. البته فکر می کنم همه در اين ديدار عالی 

ظاهر شدند.«
    ضعف در گلزنی

سرمربی رئال بدترين روزهای عمرش را سپری می کند. تيمش از کوپا دل ری 
حذف شده و در ليگ نيز اختافش با صدر بسيار زياد است. سولاری به عنوان 
سکاندار رئال علت دو باخت اخير قوهای سفيد را اينگونه توضيح داد و از 
عجول بودن هواداران انتقاد کرد: »از همه روش ها برای پيروزی برابر بارسا 
استفاده کرديم، اما به نتيجه نرسيديم. بازی نزديکی بود و دو تيم آن را جدی 
گرفته بودند. اگر گلزنی نکنيد، پيروزی سخت می شود. ما در دقايق زيادی 
فوتبال بازی کرديم و کارهايی را که بايد انجام می داديم،  انجام داديم . اکنون 
بايد به تاش خود ادامه دهيم و خود را بهتر کنيم. بازيکنانم با تمام وجود بازی 
کردند. بازی در تمام 90 دقيقه برابر بود. تيم حريف در نيمه نخست گلزنی 
کرد و اين اختافمان بود. گرت بيل برای باشگاه کارهای زيادی کرده است. 
همه بازيکنان شايسته احترام هستند. با اين حال هواداران صبور نيستند. 
بدون شک فاصله ما با بارسا زياد است، اما   دست از تاش برنمی داريم، چون 

تعهد داريم  و تا پايان می جنگيم.«
    پرز  و سولاری بروند

کاسه صبر هواداران رئال لبريز شده؛ دو باخت متوالی در ال کاسيکو موجب 
شد تا مادريدی ها پرز، رئيس باشگاه را مقصر اصلی اين تحقير بنامند؛ فروش 
کريس رونالدو، حضور گرت بيل در زمين و قرارداد با سولاری تصميماتی 
است که هواداران آنها را دليل شکست در دو ال کاسيکوی متوالی می دانند. 
عاوه بر سوت هايی که عليه بيل زده شد، تماشاگران رئالی خواستار برکناری 
رئيس باشگاه و بازگشت دوباره خوزه مورينيو شدند. واکنش آقای خاص که 
اين روزها به عنوان کارشناس برنامه های فوتبالی فعاليت می کند، به اين 
مسئله جالب توجه بود: »عملکرد اين تيم خوشحال کننده نبود. بازيکنان 
رئال مادريد نتوانستند پا به پای حريف بيايند. صادقانه از تمجيدهای آقای 
تباس، رئيس لاليگا خرسند شدم. افتخار کردم که او از من به عنوان کسی 

که برای اين ليگ مؤثر بوده، نام برده است.«
    عمدی نبود

درگيری راموس و مسی در طول بازی توجه همه را به خود جلب کرده بود. 
کاپيتان رئال حتی در يک صحنه به صورت مسی ضربه زد، اما جريمه نشد. 
راموس پس از بازی و به رغم همه انتقادهای مطرح شده، عاوه بر سهوی 
خواندن خطا روی مس��ی با اميدواری از آينده سخن گفت: »بازی کردن 
مقابل بارسا يک کابوس نيست. پيروزی در اين بازی برای بارسلونا يک گام 
مهم ديگر بود. اين تيم اختافش را با ما بيشتر کرد و حيف که ما نتوانستيم 
فاصله مان را کمتر کنيم. اکنون اختاف ما با اين تيم خيلی زياد شده است. تا 
پايان رقابت خواهيم کرد، چون هر اتفاقی ممکن است رخ دهد. در خصوص 
درگيری با مسی هم بايد بگويم آن يک صحنه از بازی بود و عمدی آن کار را 

نکردم. با اين حال از موضوع بد برداشت شد.«

شيوا نوروزی

       چهره


